
 

 

Referat fra FAU-møte 05.06.2024 

Tilstede: 

Rektor Kjerstin 

For første trinn: Frøydis og Håkon 

For andre trinn: Rannveig og Inga  

For tredje trinn: Guri og Maria 

For fjerde trinn:  Hanne  

For femte trinn: Camilla og Hogne 

For sjette trinn: Benedicte  

For syvende trinn: Charlotte 

1. Rektors hjørne  

Som premie etter årets Gå-aksjon har Fau bevilget penger til nye sykler. Disse er nå kjøpt inn , både 

sparkesykler og vanlige sykler. Syklene tas i bruk ved nytt skoleår.  

Skolen er i gang med opprydding på diverse lager og bomberom.  

Førskoledag for nye 1.klassinger gjennomføres 6.6.2024. Det er per nå 68 elever som skal starte i 

1.klasse til høsten.  

Skolebyråden kommer på besøk på skolen. Skolen har fått mange positive tilbakemeldinger som 

følge av artikkelen i BT som omhandlet skolemiljø og trivsel på Bønes skole. Sykefraværet er lavt ved 

Bønes skole, noe som vitner om godt arbeidsmiljø. Bønes skole har god økonomi, til forskjell fra 

mange andre skoler i kommunen.  

Rektor har søkt om og fått  ekstra midler. Skolen har fått kr 130 000 til stoler og pulter, samt 180 000 

til aktiv undervisning.  

Det er feil prognose for skolen vår i Skolebruksplanen. Bønes skole er oppført med 70 elever mindre 

enn de faktiske forholdene. Rektor har meldt fra om dette avviket. Skolen er helseverngodkjent for 

400 elever. Per nå er det 376 elever registrert, neste år blir det 395. Skolen er restriktiv med hensyn 

til å gi skoleplass til barn som ikke er i skolekretsen. Rektor peker på at det finnes tre alternativer 

som tiltak for å øke skolens kapasitet i takt med antall barn som har rett på skoleplass på Bønes 

skole:  

1) Mindre ombygging/ bruksendring (dette er allerede søkt om) 

2) Brakke på skoleplassen  

3) Flytting av skolekretsen 



 

 

Byrådet tar beslutninger når det gjelder skolebruksplan og skolegrenser og rektor oppfordrer FAU til 

å lese skolebruksplanen og diskutere hva som kan være FAU sin stemme i denne saken.  

2. SPØRREUNDERSØKELSE SKJERMBRUK 

Ca. 50 % har svart på undersøkelsen. Det konkluderes med at dette er en akseptabel svarprosent. 

Det er kommet mange varierte svar. Svarene skal sammenfattes i en rapport, hvor det også vises til 

konkrete råd fra politiet. Denne rapporten er ment som en veiledning til foreldre på skolen, ikke som 

et regelverk. FAU tenker det kan være nyttig for foreldre å vite noe om hva andre foreldre ved 

skolen mener om de ulike utfordringene knyttet til skjermbruk.  

3.Natteravner 

Ranveig informerer om at selve organiseringen av natteravnene vil bli vesentlig lettere enn først 

antatt. Dette gjøres i et Googleskjema og vil dermed ikke kreve store ressurser fra FAU. FAU stiller 

seg fortsatt positiv til en ordning der Natteravnordningen er forankret i FAU. Saken tas opp igjen til 

høsten.  

4. 17 MAI EVALUERING 

Samtlige gruppeledere er bedt om å levere skriftlig evaluering av gjennomføringen av 17.mai feiring 

2024. Hittil er det kun mottatt evaluering fra gruppen som hadde ansvar for 17.leker. 

Gjennomføringen gikk i det store og det hele bra og overskuddet ble i år på kr 61.000. FAU vil bruke 

overskuddet til å finansiere utflukter, skoledisko, premier på reflekskonkurranse, gå-aksjon etc. 

7.trinn vant årets konkurranse i toget og skal dermed motta premien på 750 kr. Disse overføres til 

klassekassen.  

5. Eventuelt  

Det ble besluttet at FAU vil bidra med 1500 kr, øremerket pynt og snacks til avslutningsfest i Bønes 

Arena for 7.trinn. Dette gjelder ikke bare årets 7.trinn, men også fremtidige kull. Kvittering som viser 

hva pengene er brukt til, må fremvises kasserer i FAU.  

 

 


